
OBISK PREDSEDNIKA CK ZK SLOVENIJE V NAŠI OBCINI

POPIT V ŠIŠKI
PREDSEDNIK CK ZK SLOVENIJE JE OBISKAL MEDVODE

SOSESKO ŠEST IN SE POGOVARJAL S POUTIČNIM AKTIVOM

OBČINE

V SPREMSTVU sekretarja mestnega komiteja
ZK Ljubljana Frančka Mirtiča in člana CK ZK
Slovenije Janeza Hočevarja se je predsednik
CK ZK Slovenije France Popit mudil 5. marca
v naši občini. Goste je pred poslopjem občin-
ske skupščine sprejel in nato spremljal pred-
sednik občinske skupščine prof. Danilo Sbri-
zaj. Najprej so obiskali tovarno Color v Med-
vodah in se tam srečali s predstavniki kra-
jevne skupnosti, krajevnega komiteja ZK in
tovarne. Nato so se odpeljali v Sosesko šest in
se sešli s projektanti, izvajalci in predstavniki
javnega življenja iz te nove četrti v Šiški. Na
koncu obiska pa se je v prostorih občinske
skupščine sešel politični aktiv občine s pred-
sednikom CK in njegovima sodelavcema.

MEDVODE

Predsednika Popita in spremstvo so dočakali
direktorja Colorja in Tesnilke, predstavnik
krajevne skupnosti ter predstavniki družbeno-
političnih organizacij in samoupravnih orga-
nov Colorja. V krajšem pogovoru so predsed-
nika seznanili z razvojem tovarne — gostitelji-
ce in med drugim povedali, da je znašala aku-
mulacija lani okoli 10 milijonov dinarjev.
Razen tega je Color zabeležil v zadnjih nekaj
letih velik razvoj, tako da bo obdobje stabili-
zacije prebrodil brez večjih pretresov, četudi
— roko na srce — ne brez posledic.
Predstavniki ZK so govorili o delu krajevne
konference ZK in njenega komiteja, o aktiv-
nosti osnovnih organizacij in vlogi komunistov
v življenju te krajevne skupnosti. Ob tej pri-
ložnosti so poudarili, da komunisti zelo taktno
in zavzeto delajo v krajevni skupnosti in druž-
benopolitionih organizacijah. Vendar bi morali
biti še aktivnejši, posebno y nekaterih akcijah
krajevnih skupnosti, ko naj bi komunisti stali
v prvih vrstah.
Za delo krajevne skupnosti so predsedniku CK
povedali, da živi kot prava skupnost, v kateri
se uveljavljajo interesi Ijudi, njihove skupne
želje itd.
Krajevna skupnost je zabeležila zadnja leta
lepe uspehe v urejanju naselij, komunalni gra-
ditvi, urejanju cest itd. Pri tem jo v celoti pod-
pirajo delovne organizacije in vsi delovni
ljudje.
Na koncu pogovora je predsednika Popita za-
nimalo, kako se ob vsem tem znajdejo komu-
nisti, kako se organizirajo, ali krajevna kon-
ferenca ZK Medvode pokriva samo to krajevno
skupnost ali več skupnosti. Na vsa ta vpra-
šanja je predsednik dobil odgovore in na koncu
izjavil, da je zelo vesel, ker se je seznanil z
delom medvoških komunistov in razvojem nji-
hove krajevne skupnosti. Ob slovesu jim je
obljubil, da jih bo kmalu spet obiskal.

SOSESKA ŠEST

V novi šoli v Soseski šest so predsednika Popita
dočakali množica predstavnikov javnega in po-
litičnega življenja iz te krajevne skupnosti in
občine in tjidi predstavniki projektantov in iz-
vajalcev gradbenih del v tej soseski. Po kraj-
šem uvodu je direktor »Standarda« tovariš
Pleša seznanil goste z razvojem, zmogljivostmi,
konoeptom, cenami in drugimi podrobnostmi

pri nastajanju tega največjega in najmoder-
nejšega naselja v Ljubljani. Za njim je o pro-
blemih pri odkupu zemljišč, cenah, najemni-
ških stanovanjih itd. govoril predsednik skla-
da za urejanje mestnega zemljišča Bojan
Štular.

Z delom družbenopolitičnih organizacij v tem
naselju pa so predsednika seznanili tovariši iz
četrtnega komiteja ZK in krajevne skupnosti.



Po krajši razpravi je Popit dejal, da moramo
več pozornosti posvečati delovnemu človeku in
njegovim potrebam ter upoštevati tudi njegove
možnosti. To tem bolj, ko vidimo, da cene sta-
novanj za tržišče naraščajo z astronomsko hi-
trostjo in dosegajo astronomske številke. Kako
naj delovni človek s poprečnimi dohodki zmo
re take cene? Zato je svetoval, da je potrebno
delovnemu človeku omogočiti predvsem to, da

škem vrtcu in se pozanimal za celodnevno biva-
nje otrok y šolah, koliko otrok je v otroških
ustanovah itd.

POLITIČNI AKTIV

pride do najemniških stanovanj in tako pre-
brodi to plimo. Omenil je tudi problem zem-
ljišč in dejal, kako je mogoče, da nekatere
zemljiške lastnike razvajamo do tolikšne mere,
da je to v naših razmerah že nerazumljivo.
Mar je mogoče, da je lastništvo postalo tudi
pri nas svetinja — je vprašal predsednik Popit
— ko pa je vsem jasno, da prav ti lastniki
špekulirajo z zemljo, jo prodajajo za velike
denarje in tako presežejo vse stroške pri nje-
nem urejanju za skupnost.
Po pogovoru si je predsednik skupaj z drugimi
ogledal šolo in se najbolj zanimal za kabinetni
pouk. Za kratek čas se je ustavil tudi v otro-

Po obisku v Medvodah in Soseski šest se je
predsednik Popit sešel s političnim aktivom ob-
čine. V uvodni besedi je predsednik občinske
skupščine profesor Danilo Sbrizaj orisal raz-
voj občine, njen sedanji položaj in prihodnje
načrte. (Izvečke iz njegovega govora objavlja-
mo na posebnem mestu.)
V razpravi je sodeloval tudi predsednik Popit
in ponovno pojasnil, zakaj je za ustanovitev
občinskih organizacij ZK. (Izvlečke iz njegove
razprave objavljamo na posebnem mestu.)
Več udeležencev razprave je podprlo predsed-
nika Popita, kar zadeva potrebo po ustanovitvi
občinskih organizacij ZK. Pri tem so dodali še
nekatere nove argumente, kot je skladnejše
vodenje občinske politike, boljše in ustreznej-
še organiziranje komunistov na vseh ravneh
itd. Med temi so bili v glavnem sekretarji ko-
mitejev četrtnih organizacij ZK in predstavniki
nekaterih organizacij ZK iz delovnih kolekti-
vov. Takega mnenja pa nista bila eden izmed
predstavnikov komitejev četrtnih organizacij
in član mestnega komiteja ZK. Prvi se je
oprl na to, da niso bili komunisti nič bolje
organizirani niti prej, ko je še obstajal
občinski komite in da ne bomo ničesar
dosegli niti zdaj, če bi ustanovili občinske or-
ganizacije in njihove forume. Drugi pa je imel
takole izhodišče: ne bi bilo dileme, če bi
dobil jamstvo, da bo tak komunalni sistem
ostal še naprej. Tako pa tudi ni za nobene
organizacijske spremembe, dokler ne dobi od-
govora na to dilemo.


